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Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Christel Friskopp 
 
 
Angående palliativa enheten Karlshamn 
 
Det råder uppenbarligen en förvirring om vad som gäller den palliativa verksamheten och när i 
tiden en koncentrerad verksamhet skall påbörjas. Nya slutenvårdsplatser ska enligt beslut öppnas 
i Karlshamn. Palliativa enheten har under hösten haft stora kvalitetsproblem med 
läkarbemanning. 
 
Mina frågor till dig: 

1) När kommer de nya slutenvårdsplatserna att öppnas i Karlshamn? 

2) Är bemanningsproblemet löst för palliativa enheten? 

3) Finns det ytterligare anledning att vänta med beslut om den utökade palliativa 

verksamheten i Karlshamn även skall innefatta en hospicedel? 

4) Hur avser du att säkerställa en väl fungerande samordning mellan akutavdelningens 

mobila team, ASIH och palliativa enheten? 
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